
گ�روه اجتماعی: مدی��رکل دفتر 
هماهنگ��ی و س��اماندهی ام��ور 
جوانان وزارت ورزش و جوانان با بیان اینکه بودجه 
تخصیص یافته در حوزه ورزش و جوانان به شکل 
سرانه برای هر جوان در گذشته 2000 تومان بوده 
اس��ت، گفت: این بودجه در س��ال ۹۸ در صورت 

تخصیص کامل به 6 هزار تومان  تومان می رسد.
به گ��زارش فارس، امید محدث، مدیرکل دفتر 
هماهنگی و ساماندهی امور جوانان وزارت ورزش و 
جوانان در نشست بازخوانی ۴0 سال حضور جوانان 
پس از پیروزی انقلاب اسلامی گفت: در ستادهای 
ملی س��اماندهی امور جوانان حدود 2۵ دستگاه در 
حوزه جوانان مش��ارکت داشته و ذی نفوذ هستند. 
این س��تادهای ملی ساماندهی جوانان در 3 سطح 
ملی، اس��تانی و شهرستانی تش��کیل می شوند تا 

هماهنگی های لازم در این حوزه را انجام دهند.
وی گف��ت: این در حالی اس��ت ک��ه گاهی در 
برگزاری این ستادها سازمان  های مذکور به شکلی 

جدی مشارکت نمی کنند.
محدث بازخواست وزارت ورزش و جوانان درباره 
رس��یدگی به امور جوانان را غیرمنطقی دانست و 
ابراز داشت: زمانی که می گوییم باید عملکرد حوزه 
جوانان فرابخشی شود، به این دلیل است که بتوانیم 
نس��بت به عملکرد دستگاه های مختلف پرسشگر 
باش��یم. در حال حاض��ر معاونت جوان��ان در این 

ح��وزه نظارت و رصد را انجام می دهد اما نمی تواند 
دس��تگاه ها را مجب��ور به اج��رای مصوباتش کند. 
مدیرکل دفتر هماهنگی و ساماندهی امور جوانان 
وزارت ورزش و جوان��ان تصریح کرد:  س��اختاری 
معاونت جوانان با ش��رح وظایف هماهنگ نیست 
و مانند فردی اس��ت که دست و پایش را بسته اند 
اما توقع دارند بجنگد. مح��دث با بیان اینکه ذات 

حوزه جوانان فرابخشی است، گفت: این اشتباهات 
سال های گذشته اتفاق افتاده که 2 حوزه با ماهیت 
متفاوت بر اثر یک تصمیم سیاسی تلفیق شوند و 
حالا امروز می پرسند چرا حوزه جوانان اینگونه شده 
است. وی با اش��اره به اینکه اشتغال حوزه جوانان 
در وزارت کار تعریف ش��ده است، گفت: اما چرا ما 
در مجلس باید جوابگوی اش��تغال جوانان باشیم؟ 

همچنین مگر حوزه مس��کن در ح��وزه اختیارات 
وزارت راه وشهرس��ازی قرار ن��دارد، با این حال چرا 
ما باید در مجلس جواب مش��کلات حوزه مسکن 
جوانان را بدهیم؟ ساختار فعلی نمی تواند نهادها را 
مجبور کند وظایف شان را انجام دهند و نسبت به 

این وظایف اهتمام داشته باشند.
مدیرکل دفت��ر هماهنگی و س��اماندهی امور 
جوان��ان وزارت ورزش و جوانان ب��ا بیان اینکه در 
حال حاضر نحوه به کارگیری جوانان تا حد زیادی 
بستگی به سلایق مدیران بالادس��تی دارد، اظهار 
کرد: در اس��تان هایی که اس��تاندار ش��خصاً برای 
س��تادهای س��اماندهی وقت گذاشته است، شاهد 
کاهش آس��یب های اجتماعی هستیم، چرا که در 
این استان ها برای حل مشکلات جوانان هم افزایی 

شده است.
محدث با اشاره به اینکه در کشور باید سازمانی 
مستقل در حوزه جوانان با ابزارها و اختیارات مستقل 
شکل بگیرد، گفت: تا پیش از این بودجه تعلق گرفته 
به حوزه ورزش و جوانان به ش��کل سرانه برای هر 
جوان در هر اس��تان 2000 تومان بود که این رقم 
در بودج��ه ۹۸ در ص��ورت تخصیص کامل 6 هزار 
تومان ش��ده است. به گفته وی، رقم مذکور شامل 
بودجه اختصاص یافته در حوزه وام های اشتغال و 
وام ازدواج نیست، بلکه تنها بودجه تخصیص یافته 

به وزارت ورزش و جوانان است.
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رئیس پلیس امنیت عمومی تهران اعلام کرد
 کشف 3 تن گوشت احتکار شده

در ستارخان

رئیس پلیس امنیت عمومی تهران بزرگ از 
کشف 3 تن گوشت احتکار شده در سردخانه ای 

در محدوده ستارخان خبر داد.
به گزارش فارس، س��ردار عل��ی ذوالقدری، 
رئیس پلیس امنیت عمومی ته��ران بزرگ از 
کشف یک سردخانه گوش��ت احتکار شده در 
مح��دوده س��تارخان خب��ر داد. رئیس پلیس 
امنیت عمومی تهران بزرگ تصریح کرد: پس 
از دریافت اخباری مبنی بر وجود انبار گوشت 
در محدوده م��ورد نظر، ماموران پلیس امنیت 
عمومی پایتخت با انجام کار اطلاعاتی گسترده 
و هماهنگی با مرجع قضایی به این س��ردخانه 
ورود کرده و بیش از 3 تن گوشت احتکار شده 

را کشف کردند.

همزمان با دهه فجر انجام می شود
 تسهیلات جدید

 برای فرزندان ایثارگران
رئیس اداره س��رمایه انسانی 
نیروهای  س��تادکل  س��رباز 
مسلح  گفت: به مناسبت دهه 
مبارک فجر فرزندان ایثارگران 
غای��ب ب��ه ازای ه��ر درصد 
جانبازی و هر ماه آزادگی و رزمندگی از 12 روز 

کسری خدمت برخوردار می شوند.
سردار موس��ی کمالی، رئیس اداره سرمایه 
انسانی سرباز ستادکل نیروهای مسلح با اعلام 
این خبر به فارس اظهار داش��ت: تمام فرزندان 
ایثارگ��ران اعم از غایب و غیرغایب،  به ازای هر 
درصد جانبازی و هر م��اه آزادگی و رزمندگی 

از 12 روز کسری خدمت برخوردار می شوند. 
رئیس اداره سرمایه انسانی سرباز ستادکل 
نیروهای مسلح تصریح کرد: این تسهیلات به 
کارکنان وظیفه در حال خدمت تعلق می گیرد، 
لذا همه مشمولان غایب تا تاریخ 12 فروردین 
۹۸ مصادف ب��ا روز جمهوری اس��لامی ایران 
مهلت دارند جهت بهره مندی از این تسهیلات 
خود را ب��رای انجام خدم��ت دوره ضرورت به 
پلیس+10 معرفی کنند.  سردار کمالی تاکید 
کرد: کس��انی که در تاریخ تعیین ش��ده برای 
اعزام از سوی س��ازمان وظیفه عمومی حضور 
نیابند و دوباره غیبت کنند، از این تس��هیلات 
محروم خواهند ش��د. این مقام ارشد ستادکل 
نیروهای مس��لح افزود: مشمولانی که در حال 
حاض��ر معافیت تحصیلی دارند ی��ا افرادی که 
هنوز به سن مشمولیت نرسیده اند، در صورت 
ورود ب��ه غیبت، در آینده مجاز به اس��تفاده از 
این تسهیلات نخواهند بود. رئیس اداره سرمایه 
انس��انی س��رباز س��تادکل نیروهای مسلح به 
مشمولان وظیفه عمومی توصیه کرد به منظور 
بهره مندی از این تس��هیلات در اسرع وقت به 
پلیس+10 مراجعه کرده و ثبت نام کنند و این 
امر را به روزه��ای پایانی مهلت قانونی تعیین 

شده موکول نکنند.

رئیس سازمان بازرسی کل کشور خبر داد
تبدیل وضعیت برخی بازنشستگان 

در دستگاه های اداری

رئیس س��ازمان بازرس��ی کل کشور گفت: 
برخی بازنشستگان دستگاه های اداری، وضعیت 

قرارداد خود را تغییر داده اند.
ناصر س��راج درباره آخرین وضعیت اجرای 
قان��ون منع ب��ه کارگی��ری بازنشس��تگان در 
دس��تگاه های دولتی، به مهر اظهار داش��ت: ما 
قان��ون منع به کارگیری بازنشس��تگان را اجرا 
کردیم و تا جایی که بنده می دانم، بازنشسته ای 
که با ش��رایط قید شده در قانون سر کار باشد، 

سراغ نداریم. 
وی افزود: هر جا بازنشسته مشمولی وجود 
داشته، اقدام کردیم. رئیس سازمان بازرسی کل 
کشور از رسانه ها خواست اگر کسی از مدیران 
دولتی که مش��مول این قانون می شود، هنوز 
مش��غول به کار اس��ت، موضوع را به سازمان 

بازرسی اعلام کنند. 
س��راج در ادامه گفت: ممکن اس��ت برخی 
بگویند فلان فرد مشمول هنوز مشغول به کار 
اس��ت که در ارتباط  با این گ��روه از افراد باید 
گفت اینها کسانی هستند که وضعیت قرارداد 
خود را به قرارداد 60 ساعتی تبدیل کرده اند. در 
هر صورت ما بازنشسته بدون مجوز سراغ نداریم 

اما اگر کسی می داند اطلاع دهد.

توسط رئیس شورای شهر تهران انجام شد
نامه به رئیس جمهور درباره مترو

رئیس شورای اسلامی ش��هر تهران با ارسال 
نامه ای به رئیس جمهور، خواستار تشکیل جلسه ای 
ویژه با حضور مقام��ات ذی ربط و تصمیم گیری 
درباره متروی تهران ش��د. به گ��زارش میزان، در 
بخش هایی از نامه محس��ن هاشمی رفسنجانی 
خطاب به حسن روحانی آمده است: همانگونه که 
مستحضرید اهمیت و نقش موثر احداث و توسعه 
متروی تهران در راس��تای توسعه پایدار، کاهش 
مصرف سوخت، رفع مشکلات ترافیکی، کاهش 
آلاینده های زیست محیطی، صرفه جویی در وقت 
و عدالت مح��وری محرز و بر این اس��اس همواره 
تسریع در راه اندازی و بهره برداری موثر از این طرح 
مورد تاکید بوده است. با تکمیل و تجهیز موثر این 
سامانه امکان انجام حدود 10 میلیون سفر روزانه 
بدون آلایندگی فراهم اس��ت که ب��رای بازه 10 
ساله و با احتساب 3۵ میلیارد سفر، صرفه جویی 
حدود 10 میلیارد لیتر سوخت و در ضمن کاهش 
آلاینده های زیست محیطی به میزان 26 میلیون 

تن دی اکسید کربن را در پی خواهد داشت.
در بخش های دیگری از این نامه آمده اس��ت: 
متاس��فانه فق��ط و فقط به دلیل ع��دم تکمیل و 
تجهیز مناسب و بهره مندی از ناوگان کافی، امکان 
ظرفیت گیری ت��ا ۷ میلیون نف��ر در روز محقق 
نشده و عملا با یک سوم ظرفیت در حال فعالیت 
می باشد. با ادامه این روند، نه تنها وضعیت ترافیک 
و آلودگی هوای پایتخت به مراتب بحرانی تر خواهد 
شد، بلکه حرکت در سطح مجموعه شهری تهران 
نیز با پیش��روی ترافیک، قفل می ش��ود. درحال 
حاضر ش��مار واگن های متروی ته��ران کمتر از 
1۵00 دس��تگاه اس��ت و این در حالی است که 
مترو به بیش از 3000 واگن برای س��رویس دهی 
مناسب نیاز دارد. به دلیل بدهی انباشته شهرداری 
به شبکه بانکی، عملاً بدون دریافت کمک از دولت 
و دخالت موثر جنابعالی، ادامه وضعیت کنونی و 
حل مشکلات ناممکن به نظر می رسد. قوانین و 
ظرفیت های متعددی جهت حمایت از سامانه های 
حمل و نقل ریلی وجود دارد که رئیس شورا به 10 
مورد آن اش��اره کرده و در پایان خواس��ته است: 
ب��ا ملاحظه اهمیت موض��وع و اوامر مقام معظم 
رهبری، خواهش��مند اس��ت با امعان نظر ویژه، 
در صورت صلاحدید، دس��تور برگزاری جلس��ه 
ویژه با حض��ور حضرتعالی، مع��اون اول محترم 
ریاس��ت جمهوری، رئیس محترم سازمان برنامه 
و بودجه، وزیر محترم کش��ور، رئیس کل محترم 
بانک مرکزی و ش��هردار محترم تهران و به مدت 

حداقل 2 ساعت را صادر فرمایید.

افزایش ۱۵ درصدی نرخ عوارض تردد 
لایحه تعیین نرخ ع��وارض کاهش ترافیک و 
آلودگی هوا در محدوده مرکزی ش��هر تهران در 
سال ۹۸ به تصویب رسید. به گزارش مهر، اعضای 
شورای شهر تهران در جلسه علنی روز یکشنبه، 
لایحه نرخ عوارض تردد در محدوده های مرکزی 
شهر تهران را که با تصویب اعضا به عنوان کاهش 
ترافیک و آلودگی ه��وا در محدوده های مرکزی 
شهر تهران تغییر نام داد، به تصویب رساندند. بر 
اساس این مصوبه، شهرداری می تواند تا 1۵ درصد 
نرخ عوارض را در سال آینده افزایش دهد که این 
افزایش تا پایان سال بر اساس تورم عمومی کشور 
تعیین تکلیف می شود. بر اساس این لایحه، زمان 
اجرای مصوبه 1۵ فروردین سال ۹۸ تعیین شده و 
نرخ پیشنهادی پایه بر اساس مصوبه شورا 23 هزار 

تومان مشخص شد.
 

 فراخوان ایده آزاد اس��باب بازی از سوی شورای 
نظ��ارت بر اس��باب بازی کانون پ��رورش فکری 
کودکان و نوجوانان منتش��ر ش��د. ای��ن رویداد 
به منظور گردهمایی طراح��ان، تولیدکنندگان، 
دست اندرکاران، صاحب نظران و علاقه مندان این 
حوزه اقتصادی و فرهنگی در بهار س��ال 13۹۸ 
برگزار خواهد شد. بر همین اساس پایگاه اینترنتی 
این رویداد به نشانی www.ideaazad.ir از روز 
12 بهمن ، همزمان با آغاز دهه مبارک فجر، آماده 
دریافت اطلاعات متقاضیان و تصاویر مربوط به 
طرح ها و ایده ها ست و ایده پردازان و علاقه مندان 
به ش��رکت در این رویداد در یک بازه 30 روزه تا 
روز 12 اسفند 13۹۷ فرصت دارند ایده های خود 
را در زمینه اسباب بازی به دبیرخانه ارسال کنند.

 س��ید علی مفاخری��ان، ش��هردار منطقه ۹ 
تهران گفت: برگزاری جش��نواره بادبادک ها در 
محوطه می��دان آزادی در تاریخ 1۷ بهمن ماه 
و همچنی��ن جش��نواره بازی ه��ای خیابانی با 
عنوان خیابان ورزش شامل بازی های خیابانی 
لی لی، هفت س��نگ، گل کوچک، تنیس روی 
میز و فوتبال دس��تی در تاریخ 26 بهمن ماه از 
 دیگر ویژه برنامه های ورزش��ی سلامت محور 
منطقه ۹ با هدف ایجاد روحیه نش��اط و تعالی 

شهروندان است.

نبض جامعه

گروه اجتماعی: تا همین چند وقت پیش ش��اهد 
انتش��ار خبرهایی درباره اج��رای طرح های مرتبط 
با یکسان س��ازی قبور شهدا در شهر های گوناگون 
بودیم؛ خبرهایی که از آغاز طرح یکسان سازی مزار 
شهدا در مراکز استان ها یا شهرهای بزرگ و کوچک 
حکایت داشت به موازت انتشار این اخبار هم شاهد 
اعتراض خانواده های ش��هدا و مردم نسبت به این 

طرح و نارضایتی شان بودیم.
 ای��ن طرح ب��ا وج��ود انتقاد ه��ای ف��راوان و 
پیگیری های رس��انه ای در تعدادی از اس��تان های 
کش��ور و بخش هایی از اس��تان تهران اجرا ش��د و 
تصویر زیبای گلستان ش��هدا با خاطرات فراوانش 
رن��گ باخت و تبدیل به س��نگ های یکدس��ت و 
المان های یکنواخت ش��د اما گلایه چند روز پیش 
رهبر انقلاب درباره وضعیت یکسان سازی قبور شهدا 

پایانی بر یک کار غلط و اشتباه بود.
به باور بسیاری از کارشناسان، طرح یکسان سازی 
قبور ش��هدا که سال ها در دست اجرا بود، لطمه ای 
بزرگ بر ارزش های معنوی و فرهنگی جامعه وارد 
کرد. آمار های غیر رسمی حاکی از این است که این 
طرح با  وجود اعتراض گسترده خانواده های شهدا و 
فعالان فرهنگی، در بخش زیادی از گلزارهای کشور 

اجرا شده است! 
این در حالی است که بسیاری از والدین شهدا 
که سن و سالی از آنها گذشته و به زحمت خود را 
به این قطعات یکسان سازی شده می رسانند، دیگر 
هیچ علامت و نش��انی برای پیدا کردن مزار شهید 

خود ندارن��د و ناچارند دقایق 
زیادی را در می��ان قبور قدم 
بزنند و با پرس��یدن نام قبور 
از دیگران موفق به پیدا کردن 

مزار فرزند خود شوند!
پایانی بر یک کار غلط! ■

پافشاری بر یک کار اشتباه 
از سوی برخی دست اندرکاران با 
وجود اعتراض های فراوان ادامه 

داشت تا اینکه رهبر انقلاب چند روز پیش و در آستانه 
آغاز برنامه های دهه فجر انقلاب  در زیارت مزار شهدای 

بهشت زهرا، یکسان سازی قبور 
شهدا را نادرست دانستند و تاکید 
کردند یک��ی از کارهای بدی که 
بعضی مدیران گلزارهای ش��هدا 
یکسان س��ازی  می دهند،  انجام 
قبور شهداست. ایشان فرمودند: 
ای��ن ]جا[ خوب اس��ت؛ همین 
درست است، بیایند صاحبان این 
شهدا، پدران ش��ان، مادران شان، 
فرزندان شان،   همسران ش��ان، علامتی داشته باشند، 

عکسی داشته باشند، این خوب است.

ایشان همچنین افزودند: این شکل، شکل طبیعی 
اس��ت. هیچ لزومی ندارد ما این ]علامت ها[ را صاف 
کنیم، به خیال اینکه می خواهیم زیباس��ازی کنیم. 
زیبایی هر جایی و هر چیزی به حَسَب خودش است؛ 
زیبایی انسان،  زیبایی باغ،  زیبایی قبرستان، زیبایی 

هر چیزی را باید به حَسَب خودش محاسبه کنیم.
تأکید ش�هردار و رئیس بنیاد ش�هید بر حفظ  ■

قبور شهدا به شکل اولیه
پ��س از گلایه رهب��ر انقلاب، پی��روز حناچی، 
شهردار تهران به مدیرعامل سازمان بهشت زهرا)س( 
دستور داد مزار مطهر شهدا باید به صورت طبیعی 
و طبق س��لیقه خانواده های محترم و معزز شهدا و 
ب��ا یادگاری هایی که از این عزیزان برجا مانده حفظ 
ش��ود. حناچی تاکید کرد سازمان بهشت زهرا)س( 
باید برنامه هایش را در جهت حفظ ظاهر طبیعی و 

اولیه مزار مطهر شهدا استمرار بخشد. 
علاوه بر این رئیس بنیاد شهید و امور ایثارگران 
از پیگیری رهنمود رهبر معظم انقلاب درباره حفظ 
هویت و ش��کل طبیعی گلزارهای ش��هدا خبر داد. 
حجت الاسلام سیدمحمدعلی شهیدی تأکید کرد: 
در همه طرح های ساماندهی و بهسازی گلزار مطهر 
ش��هدا علاوه بر رضایت والدین، همس��ر و فرزندان 
شهدا، حفظ هویت، شکل و بافت طبیعی مزار شهدا 
بای��د مدنظر قرار گیرد. وی گفت: آثار به جا مانده از 
شهدا و ایثارگران عزیز میراث جاویدانی است که باید 
از آنها محافظت کرد و استفاده از آنها در گلزار مطهر 

شهدا  در دستور کار قرار گیرد.

آوای شهر

 ای�ن ط�رح ب�ا وج�ود انتقاد ه�ای 
ف�راوان اجرا ش�د و تصوی�ر زیبای 
گلستان شهدا با خاطرات فراوانش 
رنگ باخت و تبدیل به س�نگ های 
یکدس�ت ش�د اما گلایه چن�د روز 
پیش رهبر انقلاب پایانی بر یک کار 

غلط و اشتباه بود

دوشنبه 15 بهمن 1397وطن امروز  شماره 2650 

»وطن امروز« از بازتاب گلایه رهبر انقلاب درباره یکسان سازی گلزار شهدا گزارش می دهد

پایانی بر یک کار غلط
کارشناسان بر حفظ شکل و شمایل خاطره انگیز گلزار های شهدا در کشور تأکید دارند

گ�روه اجتماعی:  در پی انتش��ار 
بیانیه ای از س��وی یک تش��کل 
دانش��جویی خطاب به دیوان عدالت اداری درباره 
ساخت وساز غیرمجاز، روابط عمومی دیوان عدالت 

اداری جوابیه ای در این باره صادر کرد.
 ب��ه گ��زارش »وطن ام��روز«، در پی انتش��ار 
بیانیه ای از س��وی جنبش عدالتخواه دانشجویی 
خطاب به دیوان عدالت اداری درباره ساخت وساز 
غیرمجاز در لواسان و دیگر شهرها، روابط عمومی 

دیوان عدالت اداری جوابیه ای را صادر کرد.
در بخش هایی از این جوابیه آمده است: دیوان 
عدالت اداری معتقد اس��ت یک��ی از گلوگاه های 
اصلی بروز فساد، تخلفات و ناهنجاری ها در بخش 
شهرس��ازی، اختیار فراوان کمیس��یون های ماده 
100 ش��هرداری ها با توجه ب��ه تبصره های ماده 
مزب��ور در اخذ جریمه اس��ت، به نح��وی که این 
کمیس��یون ها به جای جلوگیری از بروز تخلفات 
در بخش ساخت وساز ها و تضمین رعایت مقررات 
شهرسازی که بخشی از آن به حقوق عامه ارتباط 
دارد، با اخذ جریمه های مالی بر تخلفات ساختمانی 
 چشم پوش��ی ک��رده و ب��ه آنه��ا ص��ورت قانونی 

می دهند. 
متأسفانه به دلیل غفلت 
قانونگذار در پیش بینی تأمین 
منابع پایدار برای شهرداری ها، 
در حال حاضر اخذ این جرائم 
به عنوان یکی از منابع اصلی 
برای شهرداری ها درآمده است.

دیوان عدال��ت اداری بنا به یافته های علمی و 
تجربی ناشی از سال ها بررسی پرونده های تخلفات 
س��اختمانی و به منظور پیشگیری از بروز مفاسد 
در این زمینه و رعایت اصول شهرس��ازی و حفظ 
حقوق عموم مردم، اقدامات پیش��گیرانه خود را با 
جدیت شروع نموده و با برگزاری جلسات متعدد 
با مقام��ات و مراجع قانونی ذی رب��ط در دولت و 
مجلس ش��ورای اسلامی، پیگیر اصلاح ماده 100 
قانون شهرداری هاست و در این راستا اولاً طرحی 
را برای اصلاح این مقرره در مجلس ارائه و پیگیری 
می نمای��د، ثانیاً با برگزاری جلس��ات گوناگون در 

سطح کشور جلسات متعددی 
با قضات عضو کمیسیون های 
ماده 100 و دیگر مس��ؤولان 
برقرار کرده و نظارت ها را در 
رسیدگی به پرونده ها و اجرای 
احکام آنها تقویت کرده است. 
ضمناً توجه به چند نکته ضروری است؛ اولاً صدور 
دستور موقت در رس��یدگی به شکایت از رای به 
تخریب ملک از سوی کمیسیون های ماده 100 با 
توجه به ماده 3۴ قانون تشکیلات و  آیین دادرسی 
دی��وان عدال��ت اداری و به منظ��ور جلوگیری از 
خسارت جبران ناپذیر تجویز ش��ده است، در این 
ص��ورت مرجع قضایی قبل از رس��یدگی ماهوی 
موقتاً دستور موقت صادر می نماید و با رسیدگی 
خ��ارج از نوب��ت چنانچه رأی تخری��ب صحیحاً 
صادر ش��ده باش��د، آن را تایید کرده و از دستور 
موقت لغو اثر می ش��ود، ثانیاً رویه ش��عب دیوان 
عدالت اداری حاکی از آن اس��ت که در بس��یاری 

از موارد ش��کایت از آرای تخریب صادره از سوی 
کمیس��یون های م��اده 100 در نهایت از س��وی 
ش��عب این دیوان رد می ش��ود و مواردی نیز که 
شکایت به جهت عدم رعایت ضوابط قانونی وارد 
تشخیص داده می شود، برابر ماده 63 قانون دیوان 
با ذکر ایرادات، موضوع دوباره به همان کمیسیون 
ماده 100 ارجاع می ش��ود تا پ��س از رفع ایرادات 
وفق قانون اتخاذ تصمی��م کند، هر چند در حال 
حاض��ر صد ها ه��زار رأی تایید ش��ده تخریب در 
 سطح کشور وجود دارد که متأسفانه بلااجرا باقی

 مانده است.
در بخش دیگری از این جوابیه اش��اره ش��ده 
اس��ت: درباره اش��کالات مطرح ش��ده نسبت به 
رسیدگی به پرونده های کمیسیون ماده 100 در 
منطقه لواسانات دستور مقتضی به بخش نظارتی 
دیوان جهت انجام بررس��ی های لازم داده ش��ده 
است. بدیهی اس��ت در صورت مشاهده ایراد بیّن 
قانونی یا ش��رعی در صدور آرای قطعی صادره از 
سوی شعب دیوان، رئیس دیوان اختیار قانونی دارد 
تا به موجب ماده ۷۹ قانون دیوان درخواست کند 

به پرونده رسیدگی دوباره شود.

جوابیه دیوان عدالت اداری به بیانیه یک تشکل دانشجوییقضایی

مدیرکل دفتر هماهنگی و ساماندهی امور جوانان وزارت ورزش و جوانان عنوان کردجوانان

سرانه 6 هزار تومانی هر جوان در سال آینده

گروه اجتماعی: رئیس س��ازمان 
نوسازی، توسعه و تجهیز مدارس 
کشور گفت: 136 هزار کلاس درس به دلیل نبود 

زیرساخت، سیستم گرمایشی استاندارد ندارد.
مهرالله رخش��انی مهر درباره تجهیز مدارس 
به سیستم گرمایشی استاندارد و حذف سیستم 
گرمایش��ی ناایمن اظهار داش��ت: در س��ال  های 
گذشته به دلیل اس��تاندارد نبودن سیستم  های 
گرمایشی در مدارس کشور شاهد اتفاقات ناگواری 
بودیم که دانش آموزان و خانواده های آنها را تحت 
تاثیر قرار داد و در این راستا از سال ۹2 مصوبه ای 
از سوی مجلس تصویب شد که براساس آن باید 
همه مدارس کشور به سیستم گرمایشی استاندارد 

مجهز ش��ود. رخش��انی مهر 
در ارتب��اط ب��ا اس��تفاده از 
بخاری  های هرمتیک گفت: 
ب��رای ایمن  س��ازی مدارس 
باید از بخاری های استاندارد 
ب��رای جایگزی��ن ک��ردن با 

بخاری های نفتی و قدیمی استفاده کنیم. با توجه 
به اینکه قرار است در طرح ایمن  سازی مدارس از 

بخاری  های هرمتیک استفاده 
ش��ود قراردادهایی نیز برای 
هرمتیک  بخاری  های  خرید 
بسته ش��ده است. در همین 
رابطه، تفاهمنامه ای هم بین 
س��ازمان نوس��ازی مدارس 
کشور و ش��رکت بهینه  س��ازی مصرف سوخت 
مبنی بر اس��تفاده از ۵0 ه��زار بخاری هرمتیک 

برای جایگزین ک��ردن بخاری های ناایمن امضا 
شده است.

وی افزود: آنچه برای ما مهم اس��ت، اظهارنظر 
دس��تگاه هایی مثل استاندارد          ، شرکت بهینه  سازی 
مصرف سوخت، امور انرژی سازمان برنامه و بودجه 
کشور و بالاخره دس��تگاه های مرتبط با این حوزه 
درباره بخاری  های هرمتیک است که خوشبختانه 
مورد تایید همه آنهاس��ت. امیدواری��م با توجه به 
میزان رضایتی که در نصب و استفاده از بخاری  های 
هرمتیک وجود دارد ایمن  س��ازی مدارس سریع      تر 
اجرایی شود. اما به دلیل اینکه همیشه درگیر تامین 
اعتبار و بودجه هس��تیم طرح ایمن  سازی سیستم 

گرمایشی به مرحله اجرا نمی رسد.

رئیس سازمان نوسازی مدارس کشور اعلام کردنیمکت

 بخاری هرمتیک
جایگزین مناسب سیستم گرمایشی غیراستاندارد

کوتاه و گویا


